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El ministre d’Afers Exteriors i Relacions Institucionals, 
Xavier Espot, es va reunir ahir al matí amb l’ambaixador 
de Letònia, Janis Karklins. Es tracta de la darrera visita de 
Karklins a Andorra en qualitat d’ambaixador, ja que el dia 
30 de juny serà nomenat sotsdirector adjunt de la Unes-
co. Durant la reunió, el ministre Espot i l’ambaixador van 
parlar de l’interès de desenvolupar els lligams dels dos 
països, especialment en els àmbits turístic, econòmic i  
cultural.
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La ministra d’Educació i Cultu-
ra, Susanna Vela, encapçala la 
delegació andorrana que a partir 
d’avui assisteix a la 23a sessió de 
la conferència permanent dels 
ministres d’educació del Consell 
d’Europa, que tindrà lloc a Lju-
bljana (Eslovènia) fins dissabte.

El tema d’aquesta sessió és 
L’educació per a una societat de-
mocràtica sostenible: el paper dels 
professors. La conferència se cen-
trarà en alguns dels grans reptes 
que es plantegen actualment a 
Europa i es posarà èmfasi en la 
importància del paper d’Euro-
pa en la recerca de solucions als 
problemes causats per la crisi 
creixent. A patir de les sessions 
de treball, els 49 ministres pre-
sents a Ljubljana podran definir 

millor les polítiques educatives, 
amb l’objectiu de reforçar la co-
operació entre els estats mem-
bres i fer front als nous reptes 
que es plantegen en l’àmbit de 
l’ensenyament. 

Durant els dos dies de confe-
rència s’abordarà aspectes com 
les competències dels docents en 
les societats diverses i democrà-
tiques, el seu desenvolupament 
professional i reconeixement so-
cial, i les associacions i xarxes en 
el món educatiu.

La conferència oferirà també 
una excel·lent oportunitat per 
tractar aquests temes i examinar 
el paper de l’educació, i particu-
larment dels docents. En contacte 
permanent amb els joves, el cos 
especial d’educació, format per 
mestres, professors i personal 
educatiu, constitueix un vector 
important a l’hora de vehicular 
i establir solucions mancomuna-
des, viables i eficaces que donin 
resposta als reptes plantejats a 
les societats europees, com ara 
la seva diversitat creixent. 

Vela assisteix a Eslovènia a 
una reunió sobre l’educació
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La secretaria d’Estat de Joven-
tut, Esports i Voluntariat va 
celebrar ahir una trobada amb 
més de dotze organitzacions 
del país per redactar el docu-
ment de síntesi de la diagnosi 
per competències ministerials 
en l’àmbit del voluntariat i la 
solidaritat. Judith Salazar, co-
ordinadora de les Polítiques de 
Joventut, va comentar ja en roda 
de premsa que s’havia arribat a 
diverses conclusions en la ma-
tèria en forma de punts o objec-
tius a desenvolupar.

La coordinadora governa-
mental va destacar el compro-
mís contret entre els assistents 
de recuperar el Comitè del Vo-
luntariat d’Andorra i començar 
a donar-hi forma per posar-lo 
en marxa al més aviat possible. 
Es tracta d’un projecte civil que 
va íntimament lligat a la llei del 
voluntariat, a hores d’ara a trà-
mit parlamentari i que perme-
trà establir una reglamentació 
d’aquestes pràctiques. Segons 
Salazar, és bàsic fer un front 
comú per treballar, i documents 
com el treballat ahir en reunió 
permetran cohesionar un col-
lectiu ara per ara molt ramificat. 

Precisament en aquest sentit 
va una altra de les propostes 
consensuades ahir. La social-
demòcrata va destacar que es 
crearà un cens del voluntariat, 
“una base de dades” orgànica 
que es vagi modificant a mesura 
que passin els mesos i que per-
meti tenir comptabilitzats, en-
tre d’altres aspectes, el nombre 
de voluntaris que té Andorra, 
dada que actualment s’escapa a 
l’exactitud. 

D’altra banda, Salazar va des-
tacar la importància de la forma-
ció en el voluntariat. Un aspecte 

que era previst en forma de par-
tida pressupostària en el pressu-
post de l’any vinent i que no ha 
estat possible des envolupar per 
manca de pressupost. “Només 
faltava pagar”, va comentar Sa-
lazar, que va lamentar no poder 
donar als voluntaris la forma-
ció que es mereixen de manera 
gratuïta. En qualsevol cas, la 
coordinadora sí que va indicar 
que serà una de les primeres 
mesures que es tirarà endavant 
el 2011, sempre que als números 
socialdemòcrates els donin llum 
verda, és clar. 

El Govern rescata la idea de 
crear un comitè del voluntariat
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